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PORTRET GERBEN EVERTS

Sinds 1 oktober is Gerben Everts directeur van de VEB. Hij stelt zich 
voor aan de leden in een tocht langs (bijna) een halve eeuw politieke en 
financiële geschiedenis. 

OLIECRISIS - 1973
“Veel actieve herinneringen heb 
ik niet meer aan de oliecrisis, 
anders dan dat ik op een fietsje 
achter mijn vader aanreed over 
de snelweg op zondag. Door de 
hoge energieprijzen wordt de 
huidige situatie nog weleens 
vergeleken met die tijd. Ondanks 
alle verschillen voel ik weer 
datzelfde besef om zuinig te zijn 
met energie. 

Ik ben geboren in Delfzijl en 
opgegroeid in Roden. Een blik op 
de kaart laat zien dat we de gasbel 
met onze verhuizing recht zijn 
overgestoken. In onze aardrijks-
kundeboeken op school stond 
Slochteren niet meer als dorp 
vermeld maar als grote industrië-
le stad. De schrijvers liepen een 
stukje vooruit op een toekomst 
die niet gekomen is. Heel 
Nederland heeft geprofiteerd van 
de gasbel, maar het gebied zelf 
misschien wel het minste. 

Ik heb gestudeerd in de stad 
Groningen en ben daarna 
vertrokken. Maar echt weg ben je 
nooit. Het noorden blijft in je 
zitten. Nuchter, sociaal, hard 
werken, je niet groter voordoen 
dan je bent. Dat zijn zaken die je 
met je mee blijft dragen. Het is 
een houding die ik meer herken 
bij mensen die van buiten de 
Randstad komen. Ik ben er blij 
mee en dankbaar voor.” 
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‘ Ik wens iedere 
jonge belegger een   

 ‘Black Monday’’

BLACK MONDAY -  
19 OKTOBER 1987
“Beleggen was bij ons thuis geen 
dagelijks gespreksonderwerp. 
Mijn vier jaar oudere broer 
studeerde economie en dat vond 
ik wel interessant. Gaandeweg 
verdiepte ik me meer in de beurs. 

Verjaardagsgeld en verdien-
sten uit bijbaantjes stak ik in een 
Robeco-fonds. Ik was zestien op 
die maandag de 19de oktober, 
toen de beurs de eerste krach 
beleefde sinds de Tweede 
Wereldoorlog. De Dow Jones-in-
dex daalde die dag met bijna 23 
procent; ik verloor de helft van 
mijn totale kapitaal van 1000 
gulden (450 euro). Op een 
knuppeltje van zestien jaar heeft 
dat best wel impact. Ik wens 
eigenlijk iedere jonge belegger 
een soortgelijke ervaring toe. De 
herinnering dat met rendement 
ook altijd risico komt, is er een 
die niet luid genoeg kan klinken. 
Je moet rekening houden met de 
gure wind die over de markt kan 
waaien. We hebben nu te maken 
met een generatie beleggers die 
nog nooit echte tegenslag heeft 
gehad. Ik wil er werk van maken 
om beleggers beter te wapenen 
voor minder zonnige tijden.”

VAL VAN DE MUUR - 
9 NOVEMBER 1989
“In de zomer van ’89 – ik was 


